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Schriftelijke vragen - Zelfbewoningsplicht voor koopwoningen (deel 2) 
 
In september van dit jaar heb ik schriftelijke vragen gesteld over het weren van opkopen van 
woningen voor verhuur. Mede op basis van de beantwoording van deze vragen en de actualiteit van 
dit onderwerp heb ik de volgende vragen:   
 

1. In de beantwoording van mijn eerdere vragen geeft u aan dat het niet bekend is of het 
opkopen van woningen voor de verhuur ook aan de orde is. Is hierover ondertussen al meer 
bekend? 

2. Tevens geeft u aan dat er binnen de U10 wordt gekeken of dit in de gemeenten rondom de 
stad Utrecht speelt. Is hier al overleg over geweest en zo ja, wat is de uitkomst hiervan? 

3. Deelt u mijn zorg dat de kans bestaat dat door aanscherpen van de zelfbewoningsplicht in 
Utrecht en vele andere gemeenten de kans bestaat dat beleggers gaan uitwijken naar 
gemeenten waar nog geen zelfbewoningsplicht is vastgelegd? Zo nee, waarom niet? 

4. Uit onderzoek van de Volkskrant blijkt dat meer dan 130 gemeenten met een 
zelfbewoningsplicht willen voorkomen dat nieuwbouwhuizen in handen van beleggers vallen. 
Is de gemeente Woerden een van deze 130 gemeenten? Zo nee, waarom niet? Zo ja, 
wanneer worden wij betrokken bij het formuleren van het beleid hierover? 

 
Marguerite Boersma, Progressief Woerden 
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